

**PEMBANGUNAN KEWANGAN DAN
PERTUMBUHAN EKONOMI DI MALAYSIA**

**MOHD SOBREE BIN MOHAMED SALLEH
SARJANA MUDA EKONOMI (SUMBER ALAM)**

**JABATAN EKONOMI
FAKULTI PENGURUSAN DAN EKONOMI
UNIVERSITI MALAYSIA TERENGGANU
UMT**

2009

PENGAKUAN

Saya akui Kertas Projek (EKN 4998) ini adalah hasil kajian saya sendiri kecuali sumber-sumber yang telah saya jelaskan rujukannya.

27 APRIL 2009


MOHD SOBREE BIN MOHAMED SALLEH

UK 13674

DECLARATION

I hereby that this Project Paper (EKN 4998) is the result of my own investigation and finding, accept where otherwise stated.

27 APRIL 2009


MOHD SOBREE BIN MOHAMED SALLEH

UK 13674

PENGHARGAAN

Bersyukur ke hadrat ilahi dengan limpah dan kurniaNya dapat saya menyiapkan Kertas Projek (EKN 4998) sebagai salah satu daripada kursus yang ditawarkan untuk memenuhi program Sarjana Muda Ekonomi (Sumber Alam) dengan jayanya seterusnya dapat menyiapkan laporan akhir dalam tempoh masa yang ditetapkan. Terlebih dahulu saya ingin mengucapkan berbanyak-banyak terima kasih kepada keluarga saya, terutama kepada ibu dan bapa saya yang banyak memberi sokongan dari segi mental dan fizikal serta bantuan kewangan.

Ucapan terima kasih juga buat Puan Roshanim Binti Koris selaku penyelia di atas segala tunjuk ajar yang diberikan. Beliau telah memberikan banyak ilham dan idea-idea baru dalam penghasilan penyelidikan ini.

Akhir sekali, saya mengucapkan berbanyak-banyak terima kasih kepada rakan-rakan yang telah memberikan tunjuk ajar dalam menyediakan laporan akhir latihan industri ini. Jutaan terima kasih juga diberikan kepada semua pihak yang terlibat secara langsung mahupun tidak. Jasa anda semua amatlah dihargai. Semoga anda diberkati oleh Allah S.W.T walau di mana jua.

ABSTRAK

Kajian ini bertujuan untuk mengkaji peranan dan kesan pembangunan kewangan kepada pertumbuhan ekonomi di Negara Malaysia. Dalam kajian ini pembolehubah bersandar adalah KDNK dan pembolehubah tidak bersandar adalah M1, FDI, Kadar Faedah dan Kadar Inflasi. Data yang digunakan adalah sebanyak 30 tahun di mana dari tahun 1975 sehingga tahun 2005. Antara keputusan ialah hanya M1 dan kadar faedah sahaja yang mempengaruhi KDNK Malaysia dalam jangka pendek dan kesemua pembolehubah mempengaruhi KDNK dalam jangka masa panjang.

Kata kunci : Pertumbuhan ekonomi dan pembangunan kewangan